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Extra styrelsemöte Järnvägens BK 2020-03-12 
1. Mötets öppnande 

Mats öppnade mötet och hälsade välkommen. 

 

2. Ekonomi 

I dagsläget har vi 61 517: - i kassan. Vid årsskiftet hade vi 54 020: -. 

 

3. Skrivelser/rapporter 

Det finns ett extra medlemsnytt angående Coronaviruset samt posters om hur man minskar 

smittspridning. Vi anslår dessa posters på klubben.  

 

Det har även utkommit ett vanligt medlemsnytt. 

 

Skriver ut och anslår om en bridgeresa till Gran Canaria. 

 

4. Beslut angående en alternativ enligt kontrakt/kontraktsförslag från Hallbo. 

Lokalen är den före detta leksaksaffärens lokal på Storgatan på ca. 195 kvm. Kontraktet är på 

tre månader i taget. Styrelsen enas om att Mats Nilson får förhandla med Hallbo och skriva 

på kontraktet under förutsättning att priset går att förhandlas ned till max. 5 400 :-/ månad. 

Vi är en förening så det ska vara momsfritt. 

 

Om vi får lokalen måste vi försäkra oss mot trasiga skyltfönster. Hyresgästen står för 

kostnaden. 

 

5. Fråga angående föreningens namn 

Ska vi byta namn på klubben? Vad har klubben för koppling till järnvägen? Kan namnet göra 

att några känner sig exkluderade? Styrelsen var oeniga om ev. namnbyte. Frågan om 

namnbyte ska tas upp på årsmötet. Namnförslag lämnas till Mats. Vi ska ha flera förslag som 

man kan rösta på. Järnvägens bridgeklubb ska vara ett av namnen som ska finnas med på 

listan. För de som vill ha kvar namnet. 

 

6. Årsmötet den 23/3 kl.13:00, avstämning 

Vi kör årsmötet som planerat. Gerd beställer och betalar smörgåstårtor från PeWe. Någon av 

oss hämtar dem på årsmötet. 

 

7. Övriga frågor 
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Får privatpersoner låna bridgelokalen för att spela bridge och vad kostar det i så fall? Ja det 

får man och förslaget är att vi tar ut spelavgift för deltagarna. 

 

Beslut om att man får köpa in saker till klubben som klubben är i behov av för max 1 000: -. 

Styrelseordföranden kontaktas före inköp mellan 1 001–2 500: -. För summor över 2 500: - 

krävs styrelsebeslut. 

 

 

 

Justeras 

 

 

_________________________________ ______________________________ 

Mats Nilsson, ordförande  Karina Lindh, sekreterare 


